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Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.8.2014 z prac Burmistrza Barlinka za okres od
dnia 20 sierpnia2014  roku do 17 września 2014 roku.
W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i
rozpatrzono następujące sprawy:

I. W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołectw w ramach funduszu sołeckiego
na 2014 rok (Sołectwo Stara Dziedzina, Sołectwo Rychnów, Sołectwo Jarząbki,
Sołectwo Ożar).

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Stara Dziedzina o
uruchomienie środków w kwocie 900,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach
Funduszu Sołeckiego na realizację zadania polegającego na zakupie mini bramek do
piłki nożnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Stara Dziedzina o
uruchomienie środków w kwocie 400,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach
Funduszu Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dożynek
Sołeckich. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o uruchomienie
środków w kwocie 1048,80 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dożynek Sołeckich.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki o uruchomienie
środków w kwocie 800,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dożynek Sołeckich.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki o uruchomienie
środków w kwocie 400,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na zakupie lamp oświetleniowych do
Świetlicy Wiejskiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar o uruchomienie środków
w kwocie 1250,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu Sołeckiego na
realizację zadania polegającego na organizację Dożynek Sołeckich. Burmistrz
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pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem jednostki budżetowej o umorzenie
podatku od środków transportowych i podatku od nieruchomości. Burmistrz
zaopiniował wniosek negatywnie, jednak postanowił że istnieje możliwość
przesunięcia terminu płatności.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie
środków w kwocie 400,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dożynek Sołeckich.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o uruchomienie
środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dożynek Sołeckich.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 221,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na zakupie materiałów biurowych do
Świetlicy Wiejskiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 1361,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji festynu rodzinnego na
sportowo. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 9785,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na zakupie materiałów do
zagospodarowania terenu w Brunkach oraz wykonanie gniaz elektrycznych. Burmistrz
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 250,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na wykonaniu remontu podestu
betonowego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 840,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na zakupie termosów. Burmistrz
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.
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16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie
środków w kwocie 700,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji lat na sportowo.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2014 rok.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dostawy usługi internetowej do Świetlicy
Wiejskiej Krzynka. Burmistrz postanowił zmienić dostawcę internetu z uwagi na
korzystniejszą ofertę.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Członków Polskiego Związku
Hodowców Gołębi Pocztowych –sekcji Barlinek o ufundowanie nagrody dla
zwycięzców lotów gołębi pocztowych w sezonie 2014 oraz pucharu dla Supermistrza
sekcji Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zespołu Śpiewaczego „Barliniacy” o
dofinansowanie wyjazdu do Schwedt. Burmistrz postanowił przeznaczyć kwotę
450,00 zł. ze środków funduszu alkoholowego.

II.  W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aktualizacji wniosku o dofinansowanie
projektu pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”
przed podpisaniem umowy o dofinansowanie ze środków Programu Operacyjnego
PL04 „Oszczędzanie energii i promowanie odnawialnych źródeł energii” w ramach
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2009-2014.
Przedstawienie i wybór ofert na wykonanie w/w aktualizacji wniosku. Burmistrz
przyjął do wiadomości konieczność zlecenia aktualizacji wniosku o dofinansowanie
projektu firmie zewnętrznej. Burmistrz wybrał ofertę firmy European Institute Of
Environmental Energy Poland z Warszawy.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zespołu boisk „ORLIK 2012” przy
Publicznym Gimnazjum Nr 1. Burmistrz zapoznał się z wynikami z przeglądu
gwarancyjnego. Burmistrz zalecił wystosowanie pisma do wykonawcy, by
wyegzekwować naprawę wady dotyczącej linii. Pozostałych wad gwarancja nie
obejmuje. Wskazane wady powinny zostać usunięte w ramach remontów
planowanych przez PG1.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy ul. Fabrycznej. Burmistrz
zalecił kontakt z Radcą Prawnym i wezwanie firmy  Uniqa do zwrotu należnej
urzędowi zapłaty.

4. Burmistrz zapoznał się ze sprawą remontu stadionu miejskiego. Burmistrz zapoznał
się z ofertą na wykonanie prac remontowych. Burmistrz postanowił zorganizować
spotkanie, by uzgodnić zakres prac remontowych.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą związaną z przebudową ulic Żabiej i
Podwale w Barlinku. Burmistrz zalecił omówienie sprawy na spotkaniu w dniu
26.08.2014 r. Burmistrz zapoznał się z informacją na temat przyszłych opłat w
sprawie umieszczenia sieci wodociągowej w pasie drogi wojewódzkiej nr 151.
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Burmistrz zatwierdził protokół konieczności nr 6 dot. przesunięcia latarni oraz
zapoznał się z trasą wskazaną przez wykonawcę robót, którą winni poruszać sie piesi
na terenie Przedszkola Miejskiego Nr 2 w czasie robot wykonywanych podczas
przebudowy ul. Żabiej i Podwale.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy ul. Moniuszki. Postanowił
wybrać ofertę, pozwalającą zapewnić brak ryzyka w czasie. Wybrał Firmę
Konstruktor Krystian Szydłowski która przedstawiła ofertę na 16.000,00 zł Co do
spraw terminowych, Burmistrz postanowił zwołać sesję nadzwyczajną w dniu
08.09.2014 r.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy drenażu w miejscowości
Rychnów. Burmistrz postanowił spotkać się w tej sprawie z prokurentem PWK
„Płonia” w celu omówienia szczegółów.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu schodów - wejście do posesji ul.
Żabia 3. Burmistrz postanowił zawrzeć umowę z wykonawcą który przedstawił
najkorzystniejszą ofertę tj. firmą Zakład Usługowo Handlowy Ogólnobudowlany „PT”
Tadeusz Przybyłek ul. Szosa do Lipian 10 na kwotę  20 799,10 zł. brutto.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem remontu chodnika na ul. Tunelowej
(kierunek do nadleśnictwa). Burmistrz zapoznał się z ofertami i postanowił zawrzeć
umowę z firmą MAR-BUD Marta Apoczkin na kwotę 14 000,00 zł. brutto.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o kontroli w miejscu realizacji projektu
pn. „Kraina lasów i jezior – promocja Gminy Barlinek” (największe kijki do NW)
zapowiedzianej przez Samorząd Województwa na dzień 13 września 2014 r. .

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawilgocenia ściany w kotłowni Świetlicy
w Dzikowie. Inspektor Nadzoru przedstawił dwa warianty rozwiązania problemu
zawilgocenia- wstawienie okienka lub dodatkowy kominek w dachu. Burmistrz
wybrał wstawienie okienka, zadanie to zostanie zrealizowane ze środków
remontowych.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Aglomeracja Barlinek. Burmistrz polecił
zlecić wykonanie mapy oraz polecił wzięcie udziału w powyższej sprawie Referatowi
RGM.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał sie z informacją o wynikach kontroli w zakresie
organizacji ruchu na drogach.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem z Gminy Prenzlau w sprawie ustalenia
spotkania dotyczącego opracowania wspólnego projektu utworzenia bazy sportowej w
ramach Programu Operacyjnego INTERREG VA. Burmistrz podał propozycje
terminów spotkania i postanowił zorganizować wewnętrzne spotkanie ww. sprawie.

III. W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Cyrku Arlekin o dzierżawę placu w dniu
27.08.2014 r. na potrzeby organizacji spektaklu. Burmistrz wyraził zgodę na
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powyższe i ustalił kaucję zabezpieczającą w wys. 1500,00 zł oraz czynsz dzierżawny
w wys. 500,00zł.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aneksu do umowy RG.VIII.6722.1.2.2012
z dnia 28 czerwca 2013 r. na opracowanie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego osiedla Górny Taras w Barlinku. Burmistrz zaakceptował aneks do
umowy.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z Zarządzeniem  w sprawie ogłoszenia wykazu
niewyodrębnionych lokali mieszkalnych przeznaczonych do sprzedaży znajdujących
się w budynku położonym w Barlinku przy ul. Rynek 9. Burmistrz podjął Zarządzenie
Nr  177/2014 Burmistrza Barlinka z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie ogłoszenia
wykazu niewyodrębnionych lokali mieszkalnych przeznaczonych do sprzedaży
znajdujących się w budynku położonym w Barlinku przy Rynku 9.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w sprawie sprzedaży
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 245/2 obr. 2 Barlinek przy ul.
Gorzowskiej. Burmistrz postanowił nie ogłaszać kolejnego przetargu z powodu braku
zainteresowania nieruchomością.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą możliwości lokalizacji siłowni wiatrowych
na obszarze Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił przygotować projekt uchwały w
sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Gminy Barlinek po wyznaczeniu obszaru, dla którego ma zostać podjęta
przedmiotowa zmiana studium.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z operatem szacunkowym określającym wartość
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 166/1 obr. 1 m. Barlinek,
przeznaczonej do zbycia w drodze bezprzetargowej. Burmistrz podjął Zarządzenie Nr
178/2014 Burmistrza Barlinka z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej w Barlinku.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zakup wiaty
usytuowanej przy ul. Gorzowskiej na dz. nr 246/22 obr. 2 m. Barlinek. Burmistrz
postanowił ustalić spotkanie w celu omówienia sprawy.

8. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zamianę części działki 129/1
obr. Moczkowo przeznaczonej zgodnie z planem pod drogę na udziały w działce nr
191/1 obr. Moczkowo. Burmistrz wyraził zgodę na zamianę działek.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zamianę dz. nr 129/2
obr. Moczkowo przeznaczonej zgodnie z planem pod drogę dojazdową, tereny
elektroenergetyki oraz usługi ogólne, na cz. dz. nr 651/12 lub cz. dz. nr 724 obr. 2 m.
Barlinek. Burmistrz nie wyraził zgody na zamianę działek.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą odszkodowania za nieruchomość ozn. w
ewid. gruntów dz. nr 255 obr. 1 m. Barlinek, przeznaczoną zgodnie z planem „Osiedla
Górny Taras” pod drogę publiczną. Burmistrz postanowił wykonać aktualizację
wyceny działek.
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nabycia gruntów Skarbu Państwa do
Agencji Nieruchomości Rolnych dz. nr 53/55 w Mostkowie – rów melioracyjny.
Burmistrz postanowił, że sprawę należy uzgodnić z referatem inwestycji w zakresie
niezbędności  gruntu na cele gminy.

12. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Mieczysława Adryjanowskiego o sprzedanie na
jego rzecz gruntu na dz. nr 246/22 przy ul. Gorzowskiej. Burmistrz postanowił
przystąpić do zmiany w planie i rozszerzenia funkcji a także zebrać oferty, by
rozeznać się kto zrobi zmianę w planie za najkorzystniejszą cenę.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS o zmianę zarządzenia Nr
129/2014 z dnia 12 czerwca 2014 r. dot. oddania w dzierżawę w drodze
bezprzetargowej części nieruchomości gruntowej ozn. dz. nr 291/2 przy ul. Długiej z
przeznaczeniem na usytuowanie garażu blaszanego z jednoczesną prośbą o określenie
stawki czynszu należnego w zakresie garażu wykonanego z płyt betonowych.
Burmistrz podjął Zarządzenie zmieniające Zarządzenie Nr 129/2014 Burmistrza
Barlinka z dnia 12 czerwca 2014 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości,
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, położonej w
obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej własność Gminy Barlinek, oddanej w
administrowanie Barlineckiemu Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w
Barlinku

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawców terenu pod garażami,
położonymi przy ul. Stodolnej w Barlinku o pomoc w wyrównaniu  i wysypaniu
szlaką terenu przed garażami. Burmistrz wyraził zgodę na wyrównanie i wysypanie
szlaką terenu przed garażami. Temat ma zostać omówiony z referatem inwestycji.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia terminu pierwszego szkolenia w
ramach umowy na opracowanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. Burmistrz wyraził
zgodę na szkolenie które odbędzie się w dniu 17 października 2014 r.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą sprzedaży dz. oznaczonej w ewidencji
gruntów nr 612/3 obr. 2 m. Barlinek. Burmistrz postanowił skierować projekt
Uchwały do Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
nieruchomości w trybie bezprzetargowym oraz uchylenie wcześniejszej Uchwały w
powyższej sprawie.

17. Burmistrz zapoznał się ze sprawą możliwości lokalizacji siłowni wiatrowych na
obszarze Gminy Barlinek. Burmistrz uszczegółowił obszar przeznaczony do zmiany w
studium i postanowił objąć zmianami cały obręb Mostkowo o powierzchni ok. 1290
ha.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej
Stowarzyszenie Charytatywne w Barlinku z prośbą o bezpłatny wynajem lokalu przy
ul. Szpitalnej 11 w celu organizacji kiermaszu odzieży dla najuboższych mieszkańców
Gminy Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na nieodpłatne najem lokalu.

19. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 194/2014 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowych,
stanowiącej własność gminy Barlinek, oddanej w administrowanie BTBS Sp. z o.o. .
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20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o użyczenie cz. dz. nr
565 (obr.1 m. Barlinka) z przeznaczeniem na działalność rolniczą na okres 5 lat.
Burmistrz pozytywnie ustosunkował się do ww. wniosku. Użyczyć na okres do 3 lat w
zamian za stałe utrzymywanie gruntu oraz terenu przyległego stanowiącego część
działki nr 566, położonego w obrębie 1 miasta Barlinka w należytym porządku
poprzez wykaszanie trawy, zbieranie odpadów i nieczystości, odśnieżanie przy
zachowaniu wszelkich wymogów dotyczących ochrony środowiska.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Chrześcijańskiej Wspólnoty
Zielonoświątkowej w sprawie udostępnienia skrzynki elektrycznej oraz podestu na
Rynku w dniach 19-20 września 2014 r. w godz. od 17 do19 celem krzewienia kultury
chrześcijańskiej. Burmistrz pozytywnie ustosunkował się do powyższego wniosku.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Pomorskiej Akademii Kształcenia
Zawodowego Sp. z o.o. o nieodpłatne udostępnienie w dniu 13 września 2014 r.
miejsca na Rynku Miejskim w Barlinku oraz energii elektrycznej. Burmistrz
pozytywnie ustosunkował się do powyższego wniosku.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnej
rowu melioracyjnego nr dz. 53/55 w m. Mostkowo. Burmistrz postanowił zmienić
poprzednie ustalenie  i podjąć  rozmowę o nieodpłatnym przejęciu powyższej
nieruchomości.

IV.W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w zakresie oddania do
użytkowania toalety samoobsługowej przy ul. Jeziornej i zamknięcia szaletów przy ul.
Staromiejskiej. Burmistrz postanowił zamknąć szalety przy ul. Staromiejskiej z dniem
01 października 2014 r. Toaleta samoobsługowa przy ul. Jeziornej ma zostać
obsadzona krzewami, a napis „TOALETA” zamieniony zostanie na symbole.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zasadami gospodarowania drewnem oraz z
projektem Zarządzenia. Burmistrz postanowił zapoznać się z projektem Zarządzenia i
omówić temat na przyszłym zespole kierowniczym.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania terenu przy remizie
OSP w Łubiance. Burmistrz postanowił przekazać sprawę referatowi inwestycji.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zarządzenia w sprawie powołania
rzeczoznawców do prowadzenia szacowania. Burmistrz podjął Zarządzenie Nr
182/2014 Burmistrza Barlinka z dnia 28 sierpnia 2014r. w sprawie powołania
rzeczoznawców do prowadzenia szacowania.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia terminu pierwszego szkolenia w
ramach umowy na opracowanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. Burmistrz wyraził
zgodę na szkolenie które odbędzie się w dniu 17 października 2014 r.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą sprzedaży dz. oznaczonej w ewidencji
gruntów nr 612/3 obr. 2 m. Barlinek. Burmistrz postanowił skierować projekt
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Uchwały do Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
nieruchomości w trybie bezprzetargowym oraz uchylenie wcześniejszej Uchwały w
powyższej sprawie.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z analizą obszaru, który ma zostać zmianą
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Starego Tartaku. Burmistrz
zdecydował, że należy objąć zmianami obszar obiektu po byłym NETTO łącznie z
dawnym Placem Stodolnym na którym zlokalizowane są boksy garażowe, a więc
określone w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego
wydzielenia elementarne CM.19/1 i CM.19/2. Celem zmiany przedmiotowego planu
ma być przede wszystkim utrzymanie na omawianym obszarze zespołów garażowych
(sprzedaży gruntu pod tymi boksami na rzecz ich właścicieli) oraz wprowadzenie
możliwości wykorzystania byłego NETTO poza obowiązującą funkcją kulturalną
również na cele szeroko pojętych usług.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnego Mariusza Maciejewskiego dot.
HaCon Sp. z o.o. zgłoszony na LVII Sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 28
sierpnia 2014 r. Burmistrz postanowił przekazać wniosek do właściwych organów by
zajęli stanowisko w tej sprawie. Burmistrz potwierdził natomiast zgłaszanie przez
mieszkańców wydobywającego się z HaCon Sp. z o.o. fetoru.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uzbrojenia w sieć wodociągową i
kanalizacji sanitarnej dla 26 budynków mieszkalnych w m. Barlinek przy ul.
Okrętowej. Do czasu wybudowania sieci kanalizacji sanitarnej ścieki gromadzone w
zbiorczym zbiorniku bezodpływowym dla całego projektowanego osiedla domków
jednorodzinnych.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z analizą złożonych wniosków w sprawie
odpracowania zadłużenia z tytułu opłat za najem komunalnego lokalu mieszkalnego
oraz katalogiem prac jaki może być wykonany przez wnioskodawców na rzecz Gminy
Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z realizacją planu pracy Rady Miejskiej w Barlinku w
zakresie informacji dot. działalności spółek prawa handlowego. Burmistrz Barlinka
postanowił skierować sprawozdania do Rady Miejskiej w Barlinku celem przedłożenia
informacji na komisji.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią BTBS Sp. z o.o. w Barlinku - zarządcy
nieruchomości wspólnej w sprawie zmiany w składzie części wspólnych budynku
przy ul. Gorzowskiej nr 49a. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Barlineckiego
TBS Sp. z o.o. w Barlinku – zarządcy nieruchomości wspólnej położonej w Barlinku
przy ul. Gorzowskiej nr 49a i zatwierdził wniosek Zarządcy dotyczący składu
nieruchomości wspólnej w sposób następujący: Burmistrz Barlinka działając w
imieniu Gminy Barlinek wyraża zgodę na włączenie w skład nieruchomości wspólnej
strychu i korytarzu na poddaszu budynku mieszkalnego oraz części poddasza
nieużytkowego w budynku gospodarczym.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z operatem szacunkowym sporządzonym przez
rzeczoznawcę majątkowego dotyczącym nieruchomości położonej w Barlinku przy ul.
Niepodległości nr 13 w zakresie określenia wartości rynkowej części wspólnej



9

poddasza dla stanu przed adaptacją na cele mieszkalne wraz z udziałem w częściach
wspólnych gruntu i budynku dla potrzeb jego sprzedaży przez wspólnotę
mieszkaniową. Burmistrz Barlinka działając w imieniu Gminy Barlinek jako członka
wspólnoty mieszkaniowej przyjął ustalenia operatu i wartość rynkową nieruchomości
wspólnej określoną na kwotę 20800 zł.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanem technicznym budynku gospodarczego
położonego w Mostkowie w granicach nieruchomości oznaczonej działka gruntu nr
107/2. Działając w imieniu Gminy Barlinek jako współwłaściciela nieruchomości
stwierdził, że stan techniczny budynku jest bardzo zły, może stwarzać zagrożenie
bezpieczeństwu mienia i ludzi a wysoki stopień wyeksploatowania obiektu kwalifikuje
go do rozbiórki. Burmistrz Barlinka zgodził się na złożoną ustnie przez pozostałych
współwłaścicieli propozycję podziału pracy i kosztów rozbiórki, t. j. poniesienie przez
Gminę kosztów dokumentacji projektowej oraz poprowadzenie postępowania w
sprawie rozbiórki przed organem administracji natomiast po stronie pozostałych
współwłaścicieli pozostaną koszty robót rozbiórkowych. Burmistrz Barlinka zapoznał
się z ofertami, złożonymi przez osoby posiadające odpowiednie uprawnienia
budowlane na wykonanie projektu rozbiórki budynku gospodarczego i jako
wykonawcę projektu wybrał firmę Projekty i Nadzory Budowlane Witold Krasowski z
Barlinka za cenę 500 zł netto plus podatek VAT.

15. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 189/2014 z dnia 04 września 2014 r. w
sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o zadaniu „Demontaż , transport i
utylizacja wyrobów zawierających azbest z gminy Barlinek”. Burmistrz polecił
przeprowadzić rozeznanie cenowe i przygotować umowę na powyższe zadanie.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych
na sfinansowanie wykonania zastępczego wywozu ścieków przez część mieszkańców
budynków nr 14 i 15 we wsi Strąpie. Burmistrz polecił dokonywać wywozu
zastępczego w momencie przepełnienia zbiornika.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem pismo Barlineckiego Towarzystwa
Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w sprawie podjęcia decyzji w sprawie
skierowania do sądu wniosku o eksmisję lokatorów zajmujących lokale położone w
miejscowości Krzynka 17/5 oraz Moczydło 18/5. Burmistrz polecił skierować do sądu
wniosek o eksmisję lokatorów zajmujących lokale położone w miejscowości Krzynka
17/5 oraz Moczydło 18/5.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego Towarzystwa Budownictwa
Społecznego Spółka z o.o. w sprawie podjęcia decyzji w sprawie prowadzenia
dalszych czynności eksmisyjnych – tj. skierowanie wniosku do komornika o
wszczęcie postępowania egzekucyjnego w sprawie opróżnienia i wydania lokalu
położonego przy ul. Chmielnej 3a/10.Burmistrz polecił skierować wniosek do
komornika o wszczęcie postępowania egzekucyjnego w sprawie opróżnienia i
wydania lokalu położonego przy ul. Chmielnej 3a/10.
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20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania nasadzeń drzew przy
ul. 1-go Maja w Barlinku. Burmistrz postanowił że PGK Sp. z o.o. będzie realizowało
nasadzenia w porozumieniu z firmą SIAL.

V. W  zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 w
sprawie utworzenia oddziału integracyjnego w klasach pierwszych w roku 2014/2015.
Burmistrz pozytywnie zaopiniował utworzenie oddziału integracyjnego w klasach
pierwszych.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z awansem zawodowym i wręczył nauczycielkom akt
nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Dyrektora Publicznego Gimnazjum Nr 2 w
sprawie utworzenia oddziału integracyjnego w klasach pierwszych w roku 2014/2015.
Burmistrz pozytywnie zaopiniował utworzenie oddziału integracyjnego w klasach
pierwszych.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Dyrektora Publicznego Gimnazjum Nr 1 w
sprawie utworzenia dodatkowego oddziału w pionie klas pierwszych w roku
2014/2015. Burmistrz pozytywnie zaopiniował utworzenie dodatkowego oddziału w
pionie klas pierwszych.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą umieszczenia reklamy otwarcia Weilkich
Kijków na stronach internetowych. Burmistrz wyraził zgodę na umieszczenie reklam
na stronach eBarlinek.pl i Barlinek24.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Koordynatora Społecznej Inspekcji Pracy.
Na wniosek Związku Nauczycielstwa Polskiego Burmistrz ustalił zryczałtowane
wynagrodzenie dla Koordynatora Społecznej Inspekcji Pracy w wysokości 300,00 zł.
brutto.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Koła Seniorów o przejęcie na stałe do
Muzeum Regionalnego w Barlinku Sztandaru oraz innych pamiątek klubu „POGOŃ”
Barlinek. Burmistrz postanowił, że jeśli MKS „POGOŃ” wyrazi zgodę na przekazanie
pamiątek, to kierownik ROSK wystosuje pismo do MKS „POGOŃ” z prośbą o
przekazanie ww. pamiątek.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem J. Goździkowskiej o postawienie
przystanku na ul. Gorzowskiej w Moczkowie. Burmistrz nie przychylił się do pisma,
gdyż postawienie przystanku w tym miejscu nie jest możliwe.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP1 o wyrażenie zgody na
zatrudnienie dwóch asystentów nauczyciela do zapewnienia bezpieczeństwa i opieki w
klasach pierwszych z uczniami sześcioletnimi oraz do zapewnienia opieki
świetlicowej dużej ilości uczniów w roku szkolnym 2014/2015. Burmistrz negatywnie
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ustosunkował się do powyższego wniosku ze względu na brak środków w budżecie
Gminy.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektor Szkoły Podstawowej w
Mostkowie o dowóz uczniów na Wielka Barlinecką Siódemkę NW w dniu 13.09.2014
r. . Burmistrz pozytywnie ustosunkował się do powyższego wniosku.

VI. W  zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert
na realizację w 2014 roku zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania
kultury fizycznej. Burmistrz podjął zarządzenie Nr 176/2014 Burmistrza Barlinka z
dnia 20 sierpnia 2014 r. w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na
realizację w 2014 roku zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania
kultury fizycznej.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w sprawie
utworzenia odrębnego obwodu głosowania. Burmistrz przyjął projekt w sprawie
utworzenia odrębnego obwodu głosowania.

VII. W  zakresie spraw Barlineckiego Ośrodka Kultury :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dofinansowania biegów leśnych. Burmistrz
postanowił przyznać dofinansowanie w wysokości 5000,00zł. ze środków funduszu
alkoholowego po uprzednim ustaleniu z Pełnomocnikiem Burmistrza ds. Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii.
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W okresie od dnia 20.08.2014 r. do dnia 16.09.2014 r. Burmistrz Barlinka wydał następujące
zarządzenia:

Lp. Nr
Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 176/2014 Rozstrzygnięcia otwartego konkursu
ofert na realizację w 2014 roku zadań
publicznych w zakresie wspierania i
upowszechniania kultury fizycznej.

20.08.2014 ROSK.IV

2. 177/2014 Ogłoszenia wykazu
niewyodrębnionych lokali
mieszkalnych przeznaczonych do
sprzedaży znajdujących się w budynku
położonym w Barlinku przy Rynku 9.

21.08.2014 RG.IV

3. 178/2014 Ogłoszenia wykazu nieruchomości
przeznaczonej do sprzedaży położonej
w Barlinku.

21.08.2014 RG.V

4. 179/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

22.08.2014 Skarbnik

5. 180/2014 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na
2014 rok.

22.08.2014 Skarbnik

6. 181/2014 Zmieniające Zarządzenie Nr 129/2014
Burmistrza Barlinka z dnia 12 czerwca
2014 r. w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości, przeznaczonej do
oddania w dzierżawę w drodze
bezprzetargowej, położonej w obrębie
2 m. Barlinka, stanowiącej własność
Gminy Barlinek, oddanej w
administrowanie Barlineckiemu
Towarzystwu Budownictwa
Społecznego Sp. z o.o. w Barlinku.

28.08.2014 RG.VI

7. 182/2014 Powołania rzeczoznawców do
prowadzenia szacowania.

28.08.2014 RGM.IV

8. 183/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

28.08.2014 Skarbnik

9. 184/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

29.08.2014 Skarbnik

10. 185/2014 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na
2014 rok.

29.08.2014 Skarbnik

11. 186/2014 Powołania Komisji do oceny
dokumentacji niearchiwalnej
przeznaczonej do wybrakowania ze
stanu archiwum.

28.08.2014 Sekretarz

12. 187/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

29.08.2014 Skarbnik
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13. 188/2014 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na
2014 rok.

29.08.2014 Skarbnik

14. 189/2014 Ogłoszenia wykazu nieruchomości
przeznaczonych do sprzedaży.

04.09.2014 RGM.II

15. 190/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

08.09.2014 Skarbnik

16. 191/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

08.09.2014 Skarbnik

17. 192/2014 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na
2014 rok.

08.09.2014 Skarbnik

18. 193/2014 Powołania komisji egzaminacyjnej do
przeprowadzenia egzaminu
kończącego służbę przygotowawczą.

10.09.2014 Sekretarz

19. 194/2014 Ogłoszenia wykazu nieruchomości
przeznaczonej do oddania w dzierżawę
w trybie bezprzetargowych,
stanowiącej własność gminy Barlinek,
oddanej w administrowanie BTBS Sp.
z o.o. .

11.09.2014 RG.VI

20. 195/2014 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2014
rok.

16.09.2014 Skarbnik

21. 196/2014 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na
2014 rok.

16.09.2014 Skarbnik
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1. Odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami branży metalowej w sprawie utworzenia
klastra metalowego.

2. Spotkano się z Radami Pedagogicznymi Szkoły Podstawowej nr 4 w Barlinku i
Szkoły Podstawowej w Mostkowie w sprawie powierzenia obowiązków Dyrektorom
Szkół na okres 5 lat.

3. Spotkano się z Prezesem Fundacji Talent-Promocja-Postęp nt. budżetu
obywatelskiego.

4. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami wsi Rychnów poświęcone możliwości wykupu
na własność działek rekreacyjnych od Agencji Nieruchomości Rolnych.

5. Spotkano się z Marszałkiem Województwa Olgierdem Geblewiczem nt. realizacji tzw.
Obwodnicy i Kontraktu Samorządowego.

6. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu poświęconym możliwością finansowania
projektów współpracy polsko-niemieckiej.

7. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Schneverdingen w Święcie Wrzosów i wyborze
Królowej Wrzosów.

8. Odbyło się spotkanie robocze  poświęcone organizacji Dni Młodych w roku 2015.
9. W Mostkowie odbyły się Dożynki Powiatowo-Gminne.
10. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie Klubu Centrum Rozwoju Sportu Barlinek

i Barlineckiej Akademii Futbolu  poświęcone zasadom korzystania z obiektów
sportowych.

11. Spotkano się  z Klubem Żeglarskim SZTORM Barlinek nt. możliwości rozbudowy i
poprawy funkcjonowania bazy.

12. Odbyło się spotkanie gmin w sprawie uzupełnienia i zatwierdzenia projektu Kontraktu
Samorządowego do negocjacji z Zarządem Województwa.

13. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z mieszkańcami ulicy 1-go Maja i z
Komendantem Policji nt. funkcjonowania Dyskoteki przy tej ulicy.

14. Na Rynku Miejskim w Barlinku odbyły się Targi Organizacji Pozarządowych.
15. Burmistrz spotkał się z potencjalnym inwestorem w sprawie zakupu gruntów tzw.

terenów po tartacznych.
16. Odbyło się spotkanie z inwestorami w sprawie organizacji turnusów tenisowych.
17. W Kołobrzegu odbyło się I Międzynarodowe Forum Ekologiczne na którym

omówiono z Marszałkiem Województwa i Prezesem Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  mozliwości finansowania planowanych
przez Gminę Barlinek inwestycji proekologicznych w latach 2015-2020.


